
FAU- møte 28.09.20 kl 18 

Tilstede: Kjersti Paulsen (6A), Stefan Manger (Nærmiljøanlegget (deltar i FAU så lenge arbeidet 

med Nærmiljøanlegget pågår)), Pia-Agneta Oskarsson (TV-aksjonen + vara 6B), Joar Teigland 

(4A), Reidun Lillestøl (vara 4A), Lisa Landsvik (5A), Camilla Brynestad (7B), Simen Toska (3A), 

Kjersti Paulsen (6A), Gunnar Egge (vara 2C), Mariann Barry (2B), Vivian Løkvik (3B), Karen 

Silset (5C), Eirik Romslo Kleppe (2C), Sandra Waage (6B), Eric B. Jensen (2A), Marianne 

Natland (1B), Anders Tvedt (1C), Cecilie Didriksen (1A), Erinice Mendes Izaias Bothelo (4B), 

Asle Hordnes 

 

1. Kort orientering fra tidligere leder 

2. Konstituering av årets FAU 

a. Kort presentasjonsrunde 

b. Referent: Anders Tvedt 

c. Leder: Se pkt. 8 

d. Nestleder: Se pkt. 8 

e. Kasserer: Joar Teigland 

f. Sekretær: Sandra Waage 

g. Det er vanlig at det lages underutvalg under FAU slik at enkeltmedlemmer får sine 

ansvarsområder.  

3. Info fra rektor 

a. God avslutning før sommeren og god start på årets skoleår på tross av Korona-

situasjonen 

b. De har forsøkt litt ulike løsninger på inndeling av området.  

c. Litt krevende med TL (Trivselslærer) tiltak pga Korona 

d. Hatt mer eller mindre faste vikarer hele denne perioden 

e. Spørsmål om arrangementer med elever og foreldre etter skoletid.  

i. Rektor var litt usikker på hvordan reglene er nå. De som arrangerer må 

undersøke nærmere med de som styrer reglene for slikt 

ii. Klassen er en kohort, men foreldre må holde avstand. Uteplassen på skolen 

kan evt brukes.   

4. Utetid på SFO før skoletid 

a. Udir og etat for skole legger opp til mer utetid og å dele opp i kohorter 

b. Har både barn og voksne som trives med å starte dagen ute 

c. Ikke mulig å få inn vikarer for den timen i forkant 

d. Rektor ser ingen god løsning på denne utfordringen. 

e. Håndtering av pandemien bør være fast tema på FAU-møtene 

f. SFO-leder skriver noe om dette på nettsidene 

5. Hvordan stiller skolen seg ift bursdagsfeiring 

a. Fram til nå gjelder det at man inviterer alle eller ingen. Hvordan blir dette nå? 

b. Skolen fortsetter med alle eller ingen. Bør tilstrebe å ha selskapet utendørs eller 

innendørs på et sted der smittevernregler kan følges 

6. Innsamlingsaksjon. Årets innsamling går til WWFs arbeid for å bekjempe plast i havet. Det blir 

en ren digital innsamlingsaksjon. Rektor er åpen for innspill til om de skal ha noe på skolen i 

denne forbindelse. Pia Oskarsson holder litt i dette. Tanker er at foreldre og evt elever bruker 

sine digitale nettverk for å markedsføre en bøsse som er laget i Spleis. Bøssene opprettes 



frem til 5. oktober. Aksjonen går i hovedsak frem til 18. oktober (men bøssene er åpne frem 

til 1. november) 

a. Det opprettes én bøsse for Haukedalen som fronter hele skolen. 

b. Pia-Agneta Oskarson formulerer hva vi kan skrive når vi markedsfører innsamlingen 

c. FAU-medlemmene tar ansvar for å få informasjon om den digitale bøssen ut til 

foreldrene i klassen. 

d. Pia-Agneta kan sjekke i Åsane hvordan andre skoler gjør det 

e. Skolen bør tilstrebe å ha noe om aksjonen i undervisningen. Det finnes sikkert noe 

som enkelt kan brukes. Pia-Agnete gir innspill til rektor på dette 

7. Viktig å ta hensyn og følge parkeringsregler når man kjører elevene til skolen. Har avtale med 

Kiwi om at foresatte kan parkere der. Trafikksikkerhetsgruppen bør fokusere på dette og ha 

tett dialog med Renathe. Refleksaksjon henger ofte sammen med trafikksikkerhetsgruppen 

8. Vi fikk ikke valgt leder og nestleder. Må derfor ta nytt møte like over høstferien. Dersom 

ingen har meldt seg før møtet, blir det loddtrekning 

9. Vi må få en liste over hvem som er deltakere i årets FAU. Disse må legges inn i FAU-

facebookgruppen. Anders Tvedt ber rektor om en slik oversikt i forbindelse med sending av 

referat 

 

Referent Anders Tvedt 


